
Styremøte i historielaget på skolen mandag 19.11.2018 kl. 19.30 

 

Tilstede: Anne, Jørgen, Marit, Sonja og Steinar T.  

 

Post og info 

Utdeling av Lokalhistorisk magasin nr. 2/18 

StyreWeb fra Landslaget for lokalhistorie – ikke noe vi trenger å ta i bruk. 

Kuben – har mottatt alle årsskriftene våre slik at de har komplett samling. Marit får adresse 

fra Sonja for oversendelse av faktura. 

 

Økonomi 

31.10.18 – 104 betalende medlemmer samt ca. 95.500,- i beholdning. Mangler noen få 

innbetalinger av utsende fakturaer, så å si alle annonsene er betalt. 

 

Korrigering av siste referat da det ble skrevet at produksjon av Sandøytårnet hadde et 

underskudd på kr. 59.000,- dette var feil. Rett sum er kr. 7.000,-. Det ble bestemt at vi 

avventer med å sette opp prisen på årsskriftet, men følger med på utviklingen fremover.  

 

Dialektprosjekt 

Gjennomgang av møte, som ble meget vellykket med ca. 30 tilstede. Det er et ønske om at 

prosjektet fortsetter og at flere opptak kan bli gjort, samt at man samler en gruppe for å gå 

igjennom flere ord og begreper – sommeren 2019(?).  

 

Videre har Sonja mottatt lydopptak fra NRK til bruk i prosjektet, disse vil bli videresendt til 

Gjert for arkivering i UIB sitt arkiv. Vi har også fått tillatelse til å nedskrive noen av 

opptakene til bruk i årsskriftproduksjon. 

 

Sandøysida ny layout 

Sonja venter nå på en bruksanvisning/instruksjon for hvordan publisere på nettsiden.   

 

Skiltet på Loshytta  

Steinar L. har ordnet stativet og satt opp skiltet på Loshytta igjen, vi takker for dette. Vi håper 

det nå vil få stå i fred. 

 

Årsskriftet 

En gjennomgang av påbegynte artikler til neste årsskrift og nye temaer, flere avklaringer bør 

på plass føre neste møtet. 

 

Eventuelt 

 

Neste styremøte: 21. januar 2019 kl. 1930 

 

Referent: Sonja 


